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Nadleśnictwo Brynek
ul. Grabowa 3, Brynek
42-690 Tworóg

Dotyczy: stanowiska Rady Osiedla w sprawie wycinki lasu w Żernikach

Szanowni Państwo!

Rada Osiedla Żerniki w pełni podziela stanowisko Stowarzyszenia Społeczno-Kulturalnego „Żerniki”
przygotowane na Komisję Założeń Planu w dniu 10 maja 2019 r., w części dotyczącej oddziałów lasu ozna-
czonych numerami 773 i 776, zlokalizowanych na terenie dzielnicy „Żerniki” w Gliwicach.

Las oddzielający Żerniki  od Autostrady A1 stanowił  dla  Dzielnicy swoisty  ekran akustyczny i  filtr
antysmogowy pozwalający na odseparowanie Mieszkańców, szczególnie tych mieszkających w najbliższym
sąsiedztwie Autostrady, od szkodliwych wpływów tejże. W momencie oddania Autostrady do użytkowania,
tylko nieliczni Mieszkańcy odczuwali jakikolwiek dyskomfort sąsiadowania z Autostradą, jednak obecnie, po
wycięciu części lasu, liczba osób zgłaszających nam dokuczliwość Autostrady wzrosła w sposób znaczący. 

Dlatego, mając na uwadze dobro Mieszkańców naszej Dzielnicy i dzielnic sąsiednich, zwracamy się
z uprzejmą prośbą o zastosowanie art. 15 ustawy z 28 września 1991 r. o lasach, pozwalającej na nadanie
terenom leśnym wokół Żernik statusu „lasu ochronnego”, co pozwoli na ograniczenie szkodliwego wpływu
Autostrady A1 na życie naszych współobywateli i pozwoli na ograniczenie smogu, zarówno akustycznego, jak
i tego pochodzącego od silników pojazdów mechanicznych.
 

Z góry dziękujemy za przychylne ustosunkowanie się do naszej prośby. 
 

 W imieniu Rady Osiedla "Żerniki"

 

Otrzymują:
1. Adresat
2. V-ce Prezydent Miasta Gliwice, Pan Adam Neumann
3. Strona internetowa: www.zerniki.gliwice.pl
4. a/a.

Uprzejmie informujemy, że ten list oraz odpowiedź na niego, zostaną umieszczone na stronie internetowej Rady Osiedla: http://zerniki.gliwice.pl
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